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Abstract (en)
[origin: ES2684109A1] Cooking field device. The invention relates to a cooking field device, in particular, to an induction cooking field device, with at
least one wing-shaped fastening element (10, 12), which is provided at least for support in at least one housing side wall (16, 17) of a housing unit
(14) and for securing at least one heating unit (20) partially or completely. In order to improve its stability, it is proposed that the fastening element
(10, 12) be made in one piece and/or that the carcass side wall (16, 17) have at least one support surface (22, 24) fixed for the fastening element
(10, 12).

Abstract (de)
Die Erfindung geht aus von einer Kochfeldvorrichtung, insbesondere einer Induktionskochfeldvorrichtung, mit zumindest einem stegförmigen
Halteelement (10, 12), welches zumindest dazu vorgesehen ist, sich an wenigstens einer Gehäuseseitenwand (16, 17) einer Gehäuseeinheit (14)
abzustützen und wenigstens eine Heizeinheit (20) wenigstens teilweise zu halten. Um eine Stabilität zu verbessern wird vorgeschlagen, dass das
Halteelement (10, 12) einstückig ausgebildet ist und/oder die Gehäuseseitenwand (16, 17) wenigstens eine feste Auflagefläche (22, 24) für das
Halteelement (10, 12) aufweist.
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